

Social Distancing Measures

We wish to update Members that the following measures have been implemented in the Club:

GENERAL

1. All Club's facilities except Jacuzzi, Steam Rooms and Sauna Rooms will be re-opened.
2. Any persons upon entering the Club's premises, the sports facilities and catering facilities must scan the "LeaveHomeSafe" venue QR code by using the "LeaveHomeSafe" mobile application on their mobile phones. The Vaccine Pass Policy has been implemented. All persons aged 12 or above should have received the 3rd dose, if after 6 months from the 2nd dose.
3. The maximum number of persons per group gathering within the Club's premises should not be more than four persons per group except when dining at the catering premises.
4. Any person within the Club's premises must wear a face mask at all times except when having a shower, consuming food/drink at the catering premises or exercising.

FOOD & BEVERAGES FACILITIES

5. Operating hours for all catering premises will resume normal.
6. A maximum of 4 persons per table will be allowed at the Centenary Bar.
7. Changes will be made to the mode of operation of the Centenary Bar in which drinks and food will be served. Food must be ordered in accompany with alcoholic drinks at the Bar.
8. A maximum of 8 persons per table will be allowed at the Dragon Room, the Fortune Café and the Banquet Hall.
9. Number of persons hosting banquet at the Banquet Hall at any one time must not exceed 120.

OTHER FACILITIES

10. The maximum number of users per Card Room is 4. Tables 2B, 5B and 6B are not available for booking.
11. The maximum number of users per Karaoke Room is 8 (Large Room), 4 (Medium Room) and 2 (Small Room).

The Karaoke Rooms will be opened from 14:00 to 22:00 from Monday to Friday & from 12:00 to 22:00 on Saturdays, Sundays & Public Holidays.

GUEST POLICY

12. Guest policy for social & sports facilities:

Badminton Courts, Children Playroom, Lawn Bowls Greens, Golf Driving Range, Karaoke Rooms, Multi-activities Room, Outdoor Tennis Courts and Squash Courts (both squash and table tennis activities) : Each membership may invite 1 guest.

Billiard Room and Darts Room : Each membership may invite 3 guests.

Card Rooms : A maximum of 3 guests are allowed in each Card Room.

Gymnasium, Swimming Pool and Table Tennis Room : Guests are not allowed.

We thank you for your attention and wish you and your family members good health.



社交距離措施

我們謹通知各會員，以下措施已於本會實施：

概覽

1. 除水力按摩池、蒸氣房及桑拿房外，所有會所設施將重新開放。
2. 任何人士進入會所前及使用餐飲或體育設施前，必須利用其手機上的「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」場所二維碼。疫苗通行證措施經已實施。12歲或以上人士如接種第二劑疫苗後滿六個月，須接種至少三劑疫苗。
3. 除餐飲處所外，在會所的任何範圍內，羣組聚集人數不可以超過四人。
4. 除淋浴、於餐飲處所飲食或運動時，任何人士在會所內，必須一直配戴口罩。

餐飲設施

5. 各餐飲設施的營業時間將回復正常。
6. 世紀吧每檯人數上限為四人。
7. 世紀吧的營運模式將會改變，將供應食物及飲品。如欲飲用酒類飲品時，必須選購食物。
8. 威龍中菜廳、福星閣西餐廳及宴會廳每檯人數上限為八人。
9. 在任何時候，於宴會廳參與宴會活動的人數均不得超過一百二十人。

其他設施

10. 各牌房的人數上限為四人。麻雀檯2B、5B及6B將暫停開放。
11. 卡拉OK房的人數上限為：八人(大房)、四人(中房)、二人(細房)

卡拉OK房的開放時間為：

星期一至五：下午二時至十時；

星期六、日及公眾假期：中午十二時至晚上十時。

來賓政策

12. 社交及體育設施的來賓政策：

羽毛球場、兒童遊戲室、草地滾球場、高爾夫擊球練習場、卡拉OK房、多用途活動室、戶外網球場及壁球室(用作壁球或乒乓球運動均可)：每個會籍可邀請一位來賓。

桌球室及飛鏢房：每個會籍可邀請三位來賓。

牌房：每間牌房的來賓人數上限為三人。

健身室、游泳池及乒乓球室：來賓不能使用。

多謝各位垂注，祝各位身體健康。

